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Pisani svet Urbančanov



V decembrskih prazničnih dneh smo si izrekli veliko lepih želja in načrtovali za 
prihajajoče leto. Zdaj smo tu, v novem, svežem letu 2013, ki nam ponuja možnosti 
in priložnosti. Za uresničitev vsega, kar smo želeli in kar pričakujemo, se morajo 
prepletati želje in načrti posameznikov ter skupnosti. Sam želim, da bi se zadovoljstvo 
vas, občanov kot posameznikov, zrcalilo v uspešnosti in napredku naše občine, za kar 
pa se moramo truditi vsi skupaj.   
Občinski svet je konec lanskega leta sprejel  proračun  Občine  Destrnik za leto 2013 
v višini 4,1 milijona. V prihodkih občine je pribl. 50 % vseh  sredstev namenjenih 
investicijam, kar pomeni, da je proračun izredno investicijsko naravnan. Nekateri 
investicijski projekti  se nadaljujejo iz lanskega leta. V spomladanskih mesecih 
bo končan projekt  ureditve  ceste, opornih zidov in parkirišč pod  šolo. Letos je v 
proračunu za ta projekt  predvidenih 317.800 evrov.
V decembru preteklega leta smo pridobili gradbeno dovoljenje za izgradnjo  Poslovne  
cone Janežovski Vrh, ki je nadaljevanje parkirišč pod OŠ in ceste do bodočega vrtca. 
S tem  investicijskim projektom smo se prijavili na  razpis za pridobitev  dodatnih 
proračunskih  sredstev  v  višini 400.000 evrov.
Velika investicija, ki predstavlja tudi zadolževanje  v proračunu občine, je nakup  
poslovnih prostorov v Janežovskem Vrhu, za kar je predvidenih 1,3 milijonov 
proračunskih  sredstev. Nakup je v postopku KPK in je v veliki meri odvisen prav od 
njene odločitve. Sam se z nakupom ne strinjam. O njegovi ekonomski upravičenosti 
pa bodo morali kaj argumentirano povedati tudi vsi tisti, ki so sklenili predpogodbo o 
nakupu in vztrajajo pri njeni realizaciji z zadolžitvijo občine.
Čaka nas še veliko dela na normativnem področju pri spremembi OPN za območje  
Obrtno - poslovne cone Janežovski Vrh. S to spremembo bo hkrati opravljena 
sprememba OPN za ostala  področja  občine, kjer so podani upravičeni zahtevki za 
spremembe. Izvedli  bomo ureditev  komunalnega prispevka  v občini na realnih 
materialnih temeljih. Ob tem bodo izvedene rešitve vseh pritožb iz preteklega obdobja 
v zvezi z določitvijo prispevka za kanalizacijo. Vse pritožbe na upravnem sodišču so 
zaradi  nedorečenega in nepravilnega zaračunavanja komunalnega prispevka rešene 
v korist občanov.
Pridobiti moramo gradbeno dovoljenje za izgradnjo vrtca Destrnik. S kompletno 
pripravljenim projektom zanj bomo lahko kandidirali na različnih razpisih  ali izvedli 
postopek javno-zasebnega partnerstva in tako pridobiti  sredstva za njegovo 
realizacijo.
S projektno dokumentacijo bomo urejali komunalno infrastrukturo in ceste v  Ločkem 
Vrhu, Svetinci–Gomilci, na Drstelji ter uredili  mrliško  vežico s parkiriščem, poslovilnim  
prostorom, potjo do grobnih mest ter z žarnim delom pokopališča. Pripravljeni projekti 
bodo podlaga za pridobitev sredstev iz države in EU. V proračunu je za te projekte 
predvidenih pribl. 67.000 evrov.
Na relaciji Zg. Velovlek–Levanjci bo zgrajen vodovod in ti prebivalci se bodo priključili 
na sistem oskrbe z zdravo pitno vodo, za kar je predvidena  investicija  v  višini  42.000 
evrov.
Področje izobraževanja zajema v proračunu  dobrih  526.368 evrov, kar je njegov velik   
del. Vsi skupaj z OŠ pa moramo narediti vse, da je denar optimalno izkoriščen.
Za področje  vzdrževanja občinskih cest in javnih poti je namenjenih pribl. 405.000 
evrov, pri čemer bomo poskušali s transparentnim delom ter z nadzorom iztržiti čim več.
V tem letu bo zagledala luč sveta tudi ureditev celostne podobe spletne strani Občine  
Destrnik. Projekt je zasnovan  tako, da bo vsak občan lahko spremljal  delo  župana in 
občinske uprave.
V tem turbulentnem času je težko vnaprej načrtovati projekte, vezane na finančna 
sredstva. Še teže pa je predvideti utrip in vzdušje vsakdanjega življenja, ki ga bomo 
živeli in doživeli v tem letu. Čeprav so projekti zelo pomembni za naše življenje, pa 
vendar vsebine občini ne dajejo projekti temveč ljudje. Zato se želim še enkrat zahvaliti 
vsem tistim, ki v občinskem družbenem življenju, društvih ali kot posamezniki, javno 
ali brez velikih besed veliko svojega prostega časa namenjajo v dobro naše skupnosti, 
in jih hkrati pozvati, da tudi letos, kot do sedaj, delajo in prispevajo k blaginji vseh v 
občini.
Delajmo skupaj tudi v tem letu za dobro nas vseh. Skupaj zmoremo več! 

Vaš  župan Vladimir  Vindiš 
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Izdajatelj: Občinski svet Občine Destrnik
Uredništvo: Ksenija Munda, Tadej Urbanija, 
Kristina Hauptman, Nada Zupanič in Petra 
Arnuš Anžel.
Glasilo prejemajo vsa gospodinjstva v občini 
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je vpisano v razvid medijev pod zaporedno 
številko 275.
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Odgovorna urednica: Ksenija Munda
Lektorica: Bojana Kolenko
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in elektronski prelom: Pika, kreativne 
komunikacijske rešitve, Zmagoslav Šalamun, 
s.p., http://www.kreativne-resitve.eu, 070 670 
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            Pisani svet Urbančanov

Nagovor župana
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Župan Vladimir Vindiš 
Odgovor na članek: 

Novinarska konferenca s Francem Pukšičem

Konferenca ali Pukšičevo 
obrekovanje

O novi celostni podobi

Skok v kreativno leto

Novo leto je tu. Še preden smo pošteno vstopili vanj, že smo 
ga obremenili s pričakovanji in z načrti. Prav je, da ljudje gledamo 
naprej in si postavljamo cilje za bodočnost, pri čemer moramo 
vedno tudi upoštevati preteklost, iz katere se lahko učimo. Hudo 
pa je, če se kdo zatakne tam nekje v preteklosti in se izgubi v 
času in prostoru. Predvidevam, da se je to zgodilo gospodu 
Pukšiču in piscu članka v decembrskem Občanu, podpisanem 
z N. Č., za katerim se baje skriva članica uredniškega odbora. 
Skrivanje za inicialkami nam tudi lahko pove marsikaj o avtorjevi 
verodostojnosti. Pisec na tako imenovani »konferenci« skupaj s 
Pukšičem razpreda in zavaja občane z enajstimi tezami, enajstimi 
obsodbami, enajstimi točkami klevetanja in obrekovanja. 
Vsem obtožbam pa je skupno: župan ni izvedel, ni izbral, ni naredil, 
je ustavil, ni podpisal, ni zadolžil, in ni in ni in ni. Pa je!
1. Razpis v Ločkem Vrhu ni bil izveden, ker je v razvojnih programih 
načrtovan v letu 2014.  Tak je bil sprejet pod vodstvom gospoda 
Pukšiča. Sedaj smo komaj začeli z letom 2013!
2. Kanalizacijo v Drstelji bomo reševali za celotno vas – za vse 
tri grebenske poselitve hkrati. Poudariti moram, da mora v delu 
vasi, za katerega me obtožujejo, da zanj ni narejena projektna 
dokumentacija, občina najprej še izvesti odmere ceste, pridobiti 
soglasja za njeno lastništvo in šele potem izdelati projekt. Naj 
spomnim poslanca Pukšiča, da je potrebno najprej urediti še 
en del lastništva ceste, saj ta poteka po zasebnih parcelah, kar 
predstavlja največji problem, čudno pa je, da ga sam v 18 letih ni 
znal ali zmogel rešiti. 
3. Govorjenje Pukšiča v zvezi z OPN ni resno, saj mora tudi 
poslanec spoštovati zakone in ne more samovoljno sprejemati 
aktov brez vseh potrebnih soglasij. Dejstvo je, da je bil OPN še za 
časa Pukšičevega županovanja sprejet brez soglasja za ureditev 
obrtno-poslovne cone. Po velikih prizadevanjih je ta problem 
rešen,  zasluge za rešitev pa so irelevantne, prav gotovo pa 
niso na strani poslanca, ki delo samo ovira s trditvijo, da je akt 
veljaven. Morda pa zanj velja, da on lahko, saj je v DZ in sprejema 
zakonodajo, ki velja za vse, razen za poslance. 
4. Projektna dokumentacija za cesto Gera–Gomilci v letu 2012 
ni bila načrtovana. Glede na večletno trajanje rekonstrukcije 
te državne ceste pa bi bilo samoumevno, da je dokumentacija 
za izvedbo že urejena. Za rešitev te problematike je imel župan 
Pukšič  dovolj časa, vendar to očitno ni bilo v njegovem interesu. 
5. Tudi ureditev projektne dokumentacije za dograditev vežice in 
ureditev poslovilne poti je v razvojnih programih predvidena v 
letih 2014 in naprej. 
6., 7. Vse potrebno za pridobitev gradbenega dovoljenja za 
poslovno cono v Janežovskem Vrhu je bilo pravočasno urejeno. 
Tudi za koriščenje sredstev v obdobju 2007–2013 je vse urejeno 
s pravočasno vložitvijo vloge z vsemi potrebnimi soglasji in 
dovoljenji. Ker avtor članka ni preverjal podatkov o tem, je prav, 
da mu posredujem številko gradbenega dovoljenja, ki je osnova 
za vlogo – 351-1304/2012-6, z dne 14. 12. 2012. Torej s tem v zvezi 
v občini ne bo nobene katastrofe. 
8. Katastrofa pa je tudi zahtevek za zadolževanje, čeprav še niso 
dokončno pojasnjene okoliščine in vsebina predpogodbe ter 
aneksa k tej predpogodbi, ki se nanašajo na nakup poslovnih 
prostorov in parkirišč. Kar se tiče soglasij ministrstva za finance za 
najem kredita, je točno določen postopek in rokovnik za pridobitev 

Praznovanje novega leta 2013 je mimo, življenje se vrača na 
stare tirnice. Ponavadi si zadamo nove cilje, obljube, želje, vendar 
velikokrat ostane le pri tem. Pri floskulah. Lahko bi rekli, da smo 
preživeli kar precej viharno leto, okrog nas se zgrinjajo novice 
z negativno konotacijo, brez pozitivne energije, optimizma, 
navdiha, kreativnosti. Ravno to je bila nam, v podjetju Pika, 
kreativne komunikacijske rešitve, Zmagoslav Šalamun, s. p., 
motivacija, da smo si zadali nove, navdihujoče cilje. Prva celostna 
podoba časopisa Občan je bila narejena pred dobrimi šestnajstimi 
leti. Nujno je bila potrebna prenova, in to takšna, da bo ljudi 
navdihovala, povzdignila in jim dala veselje do prebiranja časopisa. 
Verjetno pa vas zanima, kako je projekt nastal in kaj dejansko 
pomeni? Saj vendar niste mislili, da je vse zgolj naključje …

Logotip časopisa Občan predstavljajo trije barviti krogi: rumen, 
zelen in rjav. Z njimi ponazarjamo našo čudovito pokrajino. Občina 
Destrnik se razprostira po milih, s soncem obsijanih gričih – rumeni 
krog predstavlja sonce, zeleni pa gričevje osrednjih Slovenskih 
goric. Spodaj je še rjavi  krog, ki predstavlja peščeno-ilovnato prst, 
ki je skozi desetletja zaznamovala naše kraje s proizvodnjo glinenih 
izdelkov. Zanemarjajoče bi bilo, da ne bi bili ponosni na naše 
naravne znamenitosti, kajti uporaba gline je znana že tisočletja 
in je ena najstarejših domačih obrti. Napisu Občan, ki smo ga 
obarvali z zeleno, da poudarimo prekritost pokrajine z zelenjem, 
smo dodali tudi slogan Pisani svet Urbančanov. Destrničani 
morajo ostati ponosni ljudje, kljub težkim časom. Ohranimo ta 
ponos, skromnost in marljivost. Ponosno recite, kot nekoč, da ste 
Urbančani. Ohranimo našo kulturno identiteto, izpostavimo tisto 
najboljše in združimo moči. Le s povezovanjem ljudi, vasi bomo 
še uspešnejši, naš kraj pa prepoznaven in spoštovanja vreden. 
Dogajanje skozi mesec smo ujeli v razigrane in barvite kroge, 
saj krog simbolizira popolnost, homogenost. Krožno gibanje je 
popolno, nespremenljivo, brez začetka in konca variacij, zato krog 
simbolizira tudi čas. V krščanski ikonografiji je motiv kroga simbol 
za večnost. S tako grafično podobo naslovnice smo želeli dodati 
časopisu igrivost in pozitivno noto. Namen pisanih besed ni le 
suhoparno podajanje lokalnih informacij. Želimo vam posredovati 
novice o aktualnih lokalnih dogodkih, vas obveščati, povezati in 
ohranjati lokalno kulturno identiteto. Globalni mediji so v veliki 
večini odtujeni, hladni in nepovezani: prav zato je prednost 
lokalnih povezanost, domačnost in prijetnost. Naše prebivalce 
želimo mobilizirati, motivirati, da se aktivno vključijo v dogajanje. 
Miselna energija je tako izstreljena na najvišjo raven. 

Preplet barvnih kombinacij je bil izbran na podlagi čustvenih 
zaznavanj: izbrane barve so mehke in prijetne – barve, ki 
ponazarjajo toplino, energijo, krepkost, harmonijo, solidnost in 
predvsem preprostost. Izpostavljeni sta rumena, ki simbolizira 
veselje, upanje, idealizem in velja tudi za barvo slave ter blaženosti, 
in pa zelena, ki velja za barvo sreče, narave, zanesljivosti ter 
pomirjujočih občutkov. 

Praznujmo in živimo leto 2013 v krogu dobrih misli. Strpnost, 
spoštovanje drugačnosti ljudi, dobrohotnost v odnosu do drugih, 
ljubezen, duhovnost, pomen igre, dela in narave. Bodimo drzni in 
polni navdiha. Naj bo vaše leto kreativno in polno pozitivnosti. 

Zmago Šalamun, dipl. inž. med. kom. (UN)
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soglasja. Ministrstvo to reši v 10 dneh. O uspešnosti in o potrebi 
pridobitve kredita pa bo vse znano letos po pridobitvi odločitve 
organov nadzora in kontrole, ki proučujejo postopek izvedbe 
predpogodbe in aneksa k njej. Pomembno pa je poudariti, da 
občina tega kredita ni potrebovala v letu 2012, ker obveznosti 
iz sklenjene predpogodbe in aneksa nastopijo šele 31. 3. 2013 
oz. 10 dni po pridobljenem uporabnem dovoljenju. Pa samo še 
vprašanje, zakaj bi občina plačala naprej. Na podlagi katerega 
pravnega akta bi naj občina tako delala? Prav bi bilo, da poslanec 
Pukšič navede te pravne podlage in z njimi seznani občino ter 
pripadnike svoje stranke. Kot odmev pa se mi javlja vprašanje: Kdo 
se plača naprej? Postavlja se tudi vprašanje, zakaj so on, njegov 
pooblaščenec in stranka, ki ji pripadata, tako agresivni v dejstvu, 
da se mora občino zadolžiti in zadolžitev izpeljati za vsako ceno. 
Prav bi bilo, da avtorica članka, ki ji je raziskovalno novinarstvo 
očitno tuje in ji je osnovni cilj samo prikazati aktualnega župana 
v negativni luči, napiše članek o zadolževanju za vsako ceno, v 
katerem bodo argumenti in dejstva in ne le politične manipulacije 
z občani, s katerimi se prikrivajo bistvo, resnica in nujnost potrebe. 
9. Prodaja občinske zemlje in občinskih stavb pa ni bila realizirana, 
ker ni povpraševanja kupcev, čeprav je predvideno v prodaji že 
ves čas po prihodu novega župana. Bilo bi zelo primerno, če bi 
se poslanec in njegova politična opcija tako trudili s to prodajo, 
kot se trudijo z zadolževanjem in nakupom prostorov za občinsko 
upravo. Vsi pa bi pričakovali, da se bo aktivno vključil v prodajo 
poslanec, saj ima veze po celi državi, vsaj tako vedno pravi.
10. Kar se tiče odhoda direktorja občinske uprave pa bi bilo prav, da 
bi avtor pri pisanju članka upošteval pisanje direktorja, v katerem 
odpuščeni direktor navaja, da se ne strinja z odločitvijo volivcev in 
da prav zaradi tega ne želi, ne more in noče delati z novo izvoljenim 
legalnim županom. Nova direktorica pa je s svojim delom že 
upravičila svoj prihod, kar se pozna tudi po pripravljenem novem 
predlogu izračuna komunalnega prispevka, ki je seveda ugodnejši 
za občane. O  vseh  spremembah bomo obveščali v prihodnjem 
mesecu, tako da bo volilna obljuba realizirana. Spomnil pa bi, da 
je večina volilnih obljub v prejšnjih izvolitvah gospoda Pukšiča 
ostala v predalu in so jih ob vsakokratni volilni kampanji samo 
ponovno potegnili na plan ter opremili z novim »cirom«: terme, 
turistična dejavnost, gospodarski zagon itd. 
11. O številkah javnega podjetja Gradnje d. o. o. Destrnik pa bi lahko 

poslanec povedal največ, saj je še včeraj zatrjeval, da je to najboljša 
rešitev za občino. Podjetje je bilo dobičkonosno z negativnim 
predznakom, javnost pa je zavajal z besedno manipulacijo tako, 
da je večina nasedala prikazu uspešnosti in verjela v gospodarsko 
upravičenost. Za vse to pa je »skrbel« tako, da je najprej sam 
opravljal funkcijo predsednika nadzornega organa ob pomoči 
direktorja, ki je bil v dvojni vlogi – kot direktor občinske uprave 
in direktor podjetja. Nato se je odpovedal nadzoru, kjer ga je 
zamenjal direktor občinske uprave ob postavitvi direktorjev, ki si 
jih je izbral in pripeljal sam. V zadnjem letu pa je poskrbel, da je 
bil nadzor samo še iz njegove politične opcije, tako da je še vedno 
izključno ob pomoči direktorja občinske uprave nadzoroval  in 
vodil podjetje, ki je bilo v rdečih številkah. To je poskušal še kar 
naprej s tem, da je hotel za vsako ceno postaviti na vodilno mesto 
svojega človeka, da ustanovitelj ne bi mogel izvajati nadzora 
in kontrole. Zdaj, ob prihodu  novega direktorja, podjetje dela 
dobro in v času njegovega dela ni v rdečih številkah. Kar pa se tiče 
samovoljne postavitve »direktorja po domače«, pa teče postopek, 
ki bo ugotovil krivdo župana ali pa politične stranke SLS in njenih 
»kvazi« direktorjev.
Glede odzivnosti in tragike, ki jo po Pukšičevo preživlja občina, pa 
poslanec naj ne bo v skrbeh.  Delo in življenje v občini tečeta po 
načrtu. Če mu je res toliko za usodo občine, pa je na mestu tudi 
vprašanje, kako to, da je izbral funkcijo poslanca in ne župana.  V 
teh sedmih mesecih, kar sem župan, je poslanec Pukšič  Destrniku 
s svojim obrekovanjem  naredili več škode kot koristi. Brez osnove 
je tudi njegova grožnja s tožbo, saj z njo ne bi okleval, če bi imel 
kakršne koli argumente zanjo. Torej naj tožbo proti meni kar 
vloži, saj je sicer sokriv, če ve, da kršim zakonodajo, on pa pri tem 
kot   »naj demokrat« in »poštenjak« v zvezi s tem ne bi sprožil 
postopkov. 
Kdor je ostal v preteklosti, si zatiska oči in noče videti napredka, 
naj kar obtiči tam v blatu spletk in umazanih poslov. Mi pa gremo 
naprej, pošteno in brez slabe vesti, veseli vsakega najmanjšega 
dosežka in zadovoljnega občana. 

Tadej Urbanija

Rekonstrukcija državnih cest 

V prostorih občine je 20. decembra 2012  potekal uvodni 
sestanek z direktorjem Direkcije Republike Slovenije za ceste 
mag. Gregorjem Fickom. Na sestanku sta župan Vladimir Vindiš 
in direktor direkcije začrtala grob okvir rekonstrukcijskih del 
na državnih cestah v naši občini. Glede na omejena sredstva so 
določili prioritetna dela na treh državnih cestah: Ptuj–Lenart, 
Janežovski Vrh–Gomilci in Janežovci–Duplek. Predvsem slednja 
ima širši državni pomen in predstavlja velik finančni zalogaj. Po 
grobi oceni bi naj bil ta odsek vreden slabih dvajset milijonov 
evrov, zato na direkciji računajo predvsem na evropska sredstva. 
Na delu ceste Janežovski Vrh-Gomilci bodo po besedah župana 
dela stekla takoj, ko bo občina uredila komunalno infrastrukturo. 
Novi asfalt bi v tem primeru dobili naslednje leto. 
Na cesti Ptuj–Lenart so bila izpostavljena štiri križišča, in sicer v 
Janežovcih, Janežovskem Vrhu, Gomilcih ter Svetincih. Prednost 
naj bi imelo prvo križišče, medtem  ko bodo o konkretnih rešitvah 
na vseh omenjenih relacijah govorili na delovnem sestanku, ki bo 
februarja. Ta
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Nada Zupanič 

Prednovoletno srečanje

V petek, 14. decembra, je bilo v Volkmerjevem domu kulture na 

Destrniku prednovoletno srečanje svetnikov, delavcev občinske 

uprave, predsednikov društev in vaških odborov. 

V kulturnem programu so sodelovali pevke in pevci mešanega 

pevskega zbora Ojstrovec, ki so prisotnim zapeli nekaj pesmi. 

Župan občine Vladimir Vindiš je v svojem nagovoru vsem zaželel, 

da bi preživeli lep večer. 

Spregovoril je o delu v letu 2012, ki je bilo za Destrnik velika 

prelomnica, saj je prišlo do zamenjave župana. Zavel je nov veter 

in prinesel nekaj sprememb. Povedal je, da se vsi že začeti projekti 

nadaljujejo. Tako nastaja parkirišče pod šolo, zgrajena je čistilna 

naprava in  posamezniki se že priključujejo na kanalizacijo, delajo 

na vzdrževanju cest, končani so odseki cest na Gomili, v Jiršovcih 

in na Strmcu. 

Zahvalil se je vsem za prispevek pri  ustvarjanju lepšega jutri. 

Povedal je še, da je december čas za razmišljanje o preteklosti  in 

snovanje načrtov za prihodnost. Vsem je zaželel doživete božične 

praznike in srečno novo leto 2013. 

Večer je minil v znamenju pogovorov ob prijetnem druženju.

Nada Zupanič 

90 let Marije Voda iz Destrnika

Marija Voda se je rodila v Placarju kot najstarejša izmed štirih 
otrok. Priimek Letonja je uporabljala do 18-ega leta starosti. Po 
poroki svojih staršev je prevzela priimek po očetu in še danes 
mnogi vedo za Kolaričevo Micko iz Placarja. 
Osnovno šolo je obiskovala v Destrniku. Brat ji je umrl pred leti, 
sestra Nežka živi v domu, Ema pa v neposredni bližini. Če je nekaj 
dni ni na obisk, je Marija v skrbeh in sprašuje, ali je kaj je narobe. 
1947 se poročila z Vodovim Francem. V zakonu sta se rodila sin 
Franc in hčerka Marija. Večkrat so se selili, dokler si nista ustvarila 
doma v Destrniku 32, kjer Marija preživlja jesen življenja v krogu 
hčerkine družine. 
Kmetovala je na manjši kmetiji, imela je nekaj živine, da je bilo 
mleko, jajca, meso in zelenjava doma. 
Ima 6 vnukov. Vnukinji Marjetka in  Brigita ter vnuk Dušan so bili 
deležni njenega varstva in pomoči, ko so odhajali v šolo. Čeprav 
so vsi od doma, babico pogosto obiščejo. Med osmimi pravnuki je 
najmlajša Špela, ki šteje poldrugo leto. 
Bolezen žal načenja njeno zdravje. Vse bolj postaja okorna, 
težko govori, pa tudi sluh ji nagaja. Hčerka Marija in zet Janez ji 
pomagata po svojih najboljših močeh in želita mami še mnogo let. 
Marijo so ob njenem 90. rojstnem dnevu obiskali župan Občine 
Destrnik Vladimir Vindiš, ki je slavljenko obdaril s čudovitim 
šopkom rož in z iskreno željo, da še dolgo ostane zdrava in srečna, 
svetnik Aleksander Koser, predsednica društva upokojencev 
Julijana Černezl, ki ji je izročila parktično darilo, sosedje in znanci. 
Zaželeli so ji še trdnega zdravja in zadovoljstva med njenimi 
domačimi. 
Iskrenim željam se pridružuje tudi uredniški odbor časopisa 
Občan.
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Nada Zupanič

90 let Antona Fürbasa

V Jiršovcih 62 je v ponedeljek, 7. januarja, 90. rojstni dan  
praznoval Anton Fürbas. 
Že kot otroku mu življenje ni bilo naklonjeno, saj mu je še pred 
vstopom v osnovno šolo umrla mama. Moral je k tujim ljudem s 
trebuhom za kruhom. Najprej je bil slabi dve leti pri Malekovih 
v Jiršovcih, nato pa pri Mohoričevih na Drstelji, kjer je moral 
poprijeti za vsako delo. Pasel je krave, vodil živino pri oranju njiv, 
spravljal krmo za živino … Obiskoval je osnovno šolo v Destrniku, 
a za učenje mu je ob obilici kmečkega dela ostalo le malo časa. 
Spoznal je sebi enako dekle,  Liziko, ki je prav tako služila pri tujih 

Antona Fürbasa iz Jiršovcev 24 so ob njegovem 90. rojstnem 
dnevu obiskali tudi predstavniki vaškega odbora Jiršovci: Martin 
in Janko Petrič, Irena Bauman, Dani Sužnik ter Nada Zupanič. 
Predsednik Martin se je spomnil časov, ko je Anton sodeloval 
pri popravilih in izgradnji cest, pri napeljavi elektrike, pri gradnji 
transformatorja … Martin je tudi povedal, da je bil Anton vztrajen 
človek, nekoč hlapec, a je s trdim in vztrajnim delom ustvaril 
vzorno kmetijo. 
Anton že več let sodeluje v povorki na kmečkem prazniku. Mlin 
in žrmlje so Fürbasova last in prav radi stare rekvizite posodijo za 
prikaz na povorki. Anton je bil v lanskem letu mlinar in spominja 
se mlinarjevih besed iz svoje mladosti: »Pol za mene, pol za tebe.« 
Sovaščanom je povedal, da rad gleda pevske skupine, se udeležuje 
srečanj in piknikov vaščanov ter pri društvu upokojencev. Rad 
zapleše, rad zapoje in je rad v družbi veselih ljudi. 
Prav veseli so bili na praznični dan tudi Antonovi domači. Očetu, 
dedku, pradedku in tastu so pripravili več presenečenj. Eno izmed 
njih je bila tudi torta, ki mu jo je za njegov praznik spekla vnukinja 
Maja. 
Vaščani so mu podarili sliko z lanskega kmečkega praznika in 
za njegov praznik posebej okrašeno steklenico. Zaželeli so mu 
zdravja, sreče in še mnogo let ter da naj ostane družaben in vesel. 
Domačim pa so se zahvalili za topel sprejem in pogostitev.

Nada Zupanič

Vaški odbor Jiršovci obiskal 
svojega jubilanta Antona 

Fürbasa ljudeh, pri botri Urši v Jiršovcih 62. 
1948 sta dobila prvega otroka, a še isto leto je moral Anton v 
jugoslovansko vojsko. Ob vrnitvi s služenja je prvič videl svojega 
sina Pepeka, ki je bil star že dve leti. 1950 sta se z Liziko poročila. 
Žena je hodila na trg, Anton pa je moral doma delati in kljub 
svojim že zrelim letom ubogati gospodarja. Pepek je dobil brate 
Janeza, Antona in Franca ter sestri Marijo in Jožico. V ljubezni sta 
vzgajala in s težavo preživljala svoje otroke. Delo pridnih rok in 
potrpežljivost sta se obrestovala. Po več letih služenja sta dobila 
kmetijo. Leta 2000 sta dočakala zlato poroko. Sreča pa ni bila na 
Antonovi strani, saj mu je pred osmimi leti žena umrla. 
Danes je srečen v družini sina Franca. Veseli se obiskov svojih otrok 
in njihovih družin. Razveseljuje ga 12 vnukov in 16 pravnukov. 
Najmlajša, komaj nekaj mesecev stara pravnukinja Nuša se mu 
nasmiha iz otroškega vozička, ko popazi nanjo.
Ob visokem jubileju so ga obiskali župan Občine Destrnik 
Vladimir Vindiš, podžupanja Simona Lacko, predsednica Društva 
upokojencev Sveti Urban Destrnik Julijana Černezl in poverjenik 
društva upokojencev Janko Dominko. Zaželeli so mu trdnega 
zdravja in še mnogo lepih let. Izročili so mu darila in z njim 
nazdravili. Na vprašanje o receptu za dolgo življenje je odgovoril, 
da je na prvem mestu ljubezen, da se naj imajo ljudje radi, in 
zmerno življenje. Anton je povedal, da že 40 let ne pije, ne kadi in 
da vsako jutro telovadi. 
Lepim željam ob jubileju se pridružujemo tudi člani uredniškega 
odbora časopisa Občan. 
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Dobrota se stokrat povrne, bi lahko na kratko povzeli nauk 
igre, ki so jo 20. decembra 2012 v Volkmerjevem domu kulture za 
naše otroke uprizorile vzgojiteljice in njihove pomočnice iz vrtca 
v Destrniku. Že tradicionalno predstavo je kot vselej obiskalo lepo 
število ljudi, ki so do zadnjega napolnili dom kulture.  Kljub gneči 
je dogajanje na odru pritegnilo vso pozornost naših najmlajših in 
njihovih staršev, ki so z navdušenjem in s smehom pozdravili trud 
in dobro pripravljeno igro. 
Protagonist predstave je bil tokrat dobrosrčni medved, ki je 
nesebično pomagal drugim prebivalcem gozda pri njihovih 
težavah. Še tako dobro bitje pa se ne more izogniti morebitni 
nesreči, ki čaka za vogalom domače hiše. Ko je kosmatinec prišel 
domov in želel okrasiti svojo božično jelko, je po nerodnosti razbil 
svoje čudovite okraske, z njimi pa se je razbila tudi božična idila. 
Njegove žalosti niso uspele potolažiti niti druge živali, ki jim je čez 
dan priskočil na pomoč. Nesrečni medved pa ni vedel, da imata 
dobrosčnost in nesebičnost to moč, da poplačata takrat, ko to 
najmanj pričakuješ. Dogajanje je namreč budno spremljala gospa 
Zima, ki ji ni ušla medvedova dobrosrčnost. Nepričakovano je 
obiskala kosmatinca in mu podarila najlepše okrasje za njegovo 
jelko ter tako pričarala nasmeh na njegovem obrazu.  Vsesplošno 
veselje, ki je napolnilo medvedovo hišo, se je razširilo na celotno 
dvorano, ko je na vrata potrkal še Božiček, ki je vse predšolske 
otroke in prvošolčke razveselil z darili. Da, dobro se stokrat povrne.

Tadej Urbanija  

Božiček je obdaril otroke

Praznični december je mesec, ko se spremeni ritem življenja, 
je mesec, ko si pošiljamo sporočila, polna lepih želja. Enim so še 
vedno pri srcu voščilnice, ki jih kupijo od dobrodelnih ustanov,  
drugi pa prisegajo na tiste, ki jih izdelajo sami. Pri tem uporabljajo 
različne tehnike in materiale. 
Društvo kmetic Destrnik je v preteklem letu dalo poudarek 
voščilnicam, ki so jih članice izdelovale s pomočjo šivanja motivov 
na papir z različnimi svetlikajočimi nitkami. Tako so nastale 
zvezdice, angelčki, smrečice, snežinke … Nekaj motivov so 
povečale in nastale so slike, ki so bile lepo ročno izdelano darilo. 
Da je zbirka izdelkov postala popolna, so tudi kvačkale različne 
prtičke in angelčke. 
Izdelke so postavile tudi na ogled. Razstava je bila v župnišču, ljudje 
pa so si jo lahko ogledali po vseh mašah od 23. do 26. decembra. To 
je bila za članice prva božično-novoletna razstava. Nekaj izdelkov 
so tudi prodale, kar pa ni bil osnovni namen. Z izdelki so se želele 
predstaviti širši javnosti. Ob delu so si krepile ročne spretnosti, pa 
tudi bistrile um, saj tehnika »pika-slika« zahteva koncentracijo in 
veliko razmišljanja.
Članice Društva kmetic Destrnik se zahvaljujejo gospodu župniku 
za prostor, saj  večino svojih razstav pripravijov župnišču.

Nada Zupanič
Društvo kmetic Destrnik

Božično-novoletna razstava
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Verjetno ni župnijske cerkve, ki v božičnem času ne bi »gostila« 

jaslic, ki na najrazličnejše načine predstavljajo sveto družino. 

Namen jaslic je, da nas poskušajo spomniti na skromnost in težke 

razmere svete družine, ki pa niso skalile njenega veselja ob rojstvu 

Jezusa. Obenem nas tudi opominjajo, da pravo veselje in sreča ne 

izvirata iz materialnega udobja ter blagostanja.

Tudi našo župnijsko cerkev vsako leto pred božičem tradicionalno 

krasijo jaslice, letos smo jih postavili vaščani Janežovskega Vrha. 

Zahvala gre vsem in vsakemu posebej za vsako dobro delo ali 

kakršen koli prispevek, ki ste ga namenili izdelavi jaslic. Posebno 

zahvalo si zasluži družina Hameršak,  pri kateri smo izdelovali 

jaslice in je tudi poskrbela, da nismo bili žejni in lačni. Vsi smo se 

po najboljših močeh trudili nekaj doprinesti za skupno dobro.

Božično-novoletni koncert, ki ga skupaj z učitelji vsako leto 
pripravijo učenci in učenke Osnovne šole Destrnik-Trnovska vas, je 
tudi letos privabil lepo število ljudi, ki so uživali v slabih dveh urah 
petja, plesa ter igre. Zdaj že tradicionalna prireditev, ki je potekala 
19. decembra 2012 v športni dvorani osnovne šole v Destrniku, je 
bila že štirinajsta po vrsti in nam je postregla s pestrim in skrbno 
pripravljenim programom.  
Rdeča nit tokratnega koncerta, ki se je v igranih prizorih pletla med 
posameznimi točkami, je bila misel o »malih« stvareh, ki so vredne 
neprecenljivo več kot draga materialna darila.  Igrano zgodbo 
so dopolnjevale številne glasbene in plesne točke, v katerih je 
sodelovalo veliko učencev matične in podružnične šole. Nastopila 
sta mladinski in otroški pevski zbor, predstavila sta se oba vrtca, 
zaplesale različne plesne skupine, v katerih so nastopili učenci od 
2. do 9. razreda (Briljantina, Gospodinje, Zvezdice, Čuj, deklica), svoj 
pevski nastop pa so pripravili učenci prvega, drugega in tretjega 
razreda. Postregli so nam tudi z nekaj solističnimi točkami: zapele 
so Valentina Muršec, Sara Horvat, Lina Zelenik, za baletni vložek 
pa je poskrbela Neja Hrastar. Tudi letos je nastopil zbor strokovnih 
delavk šole, ki se je predstavil s pesmijo Zgodba o prijateljstvu.
Novost letošnjega koncerta je sodelovanje z bivšimi učenci, ki 
so se z veseljem odzvali povabilu. V kratkem času je nekaj bivših 
učenk sestavilo zborček, ki se je predstavil s pesmijo Help skupine 
The Beatles, s svojim glasom pa nas je očarala tudi Eva Hrastar, 
ki je zapela pesem Naokrog po ulicah. Poleg vseh nastopajočih, 
ki so odlično izpeljali koncert, so nezanemarljiv del prispevali 
tudi delavci in delavke šole, pri čemer so največ truda vložili Tina 
Vrhovšek Malovič, Nina Laki, Ernest Kokot, Urška Horvat ter Mira 
Anderlič.

Tadej Urbanija

Božično-novoletni koncert
Aleksander Koser, Ivanka Fladung in Ciril Koser

Postavitev jaslic

Uredništvo

Obvestilo o  oddaji člankov za 
naslednjo številko 

Članke in oglase za 2. številko časopisa Občan oddajte do 

5. februarja 2013 (kasneje le po predhodnem dogovoru z 

uredništvom) ali pošljite na naslov Občan, Vintarovci 50, 2253 

Destrnik; elektronski naslov: clanki@casopis-obcan.si

Članki naj bodo napisani v pisavi »Times New Roman«, velikost 

pisave naj bo 12. Največja velikost članka je lahko ena stran 

v Wordu, daljših člankov v prihodnje ne bomo objavljali 

(odločitev uredniškega odbora z dne 7. 9. 2012).

Priložite fotografije z imeni avtorjev; če boste le-te poslali 

po elektronski pošti, jih pripravite posebej v priponki (v jpg 

formatu). 

Rokopise oziroma članke, ki niso posneti na disketi ali 

zgoščenki, zaradi prepisovanja oddajte teden pred navedenim 

datumom.
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Trikraljevsko petje je po izvoru poganska šega, ki je 
označevala obhode  ob prehodu starega v novo leto 
(Kalendae Januariae). Krščanstvo je obrednim obhodom 
– koledovanju dalo novo vsebino: pričeli so oznanjati 
veselo novico, da se je rodil odrešenik sveta, Jezus Kristus. 
Poseben pomen so imeli koledniki v kmečkem okolju. K hišam so 
prinašali blagoslov za letino in zdravje ter srečo ljudem in živini, 
zato so bili zmerom in povsod dobrodošli ter vredni plačila. 
Običaj je bil vse do druge svetovne vojne razširjen in prisoten po 
vsej Sloveniji. Z leti so nekdaj številni koledniki po naših vaseh in 
mestih postali redkost. V večini krajev so nazadnje koledovali le še 

V cerkvi sv. Urbana so pevci Destrniškega okteta pod vodstvom 
gospe Marije Stöger  priredili že 3. koncert.
Prelepe božične  pesmi: Božično drevce, Glej, zvezdice božje, Božji 
nam je rojen sin, Jaz vem za eno štalico, Sveta noč in druge so 

Kristina Hauptman
Kulturno društvo Destrnik

3. božični koncert Destrniškega okteta

Kristina Hauptman

Trikraljevsko  koledovanje pri Svetem Urbanu
otroci. Bogastvo koledniških pesmi in običajev pa še vedno priča o 
živosti tega običaja na Slovenskem. (www.mavrica.net)
Začetek  ene od pesmi, ki jo pojo naši »trije kralji«:
Dober večer Vam, Bog daj.
O, kristjani, slište zdaj, kar vam mi zapojemo. Na svet je Dete 
rojeno. 

Tam v deželi Jutrovi svetla zvezda že gori. 
Kralji jo zagledajo in za to zvezdo pojdejo ...
V naši fari se običaj trikraljevskega koledovanja še ohranja. Znane 
so dve ali tri skupine, ki v noči s 5. na 6. januar obiskujejo domove 
ljudi in  prepevajo trikraljevske pesmi.
Predstaviti želimo skupino »treh kraljev«, ki koledujejo že 12 let. 
Na vsakoletni obhod »ob treh kraljih« se dobro pripravijo. Nekaj 
dni se srečujejo na vajah, da uskladijo  triglasno petje, pripravijo 
zvezdo, oblačila in vse potrebno za nočno potovanje po naših 
vaseh.
Povedo, da so pred leti pričeli tako »za šalo«, pri prijateljih in 
znancih, kjer so bili dobro sprejeti, zato so sklenili, da z običajem 
nadaljujejo. Zanje je vsakoletna trikraljevska noč posebna – 
čarobna. Obiščejo veliko družin, zapojo 1–3 pesmi, voščijo sreče in 
zdravja v novem letu, na vrata napišejo začetnice  sv. treh kraljev 
(Gašper, Miha, Boltežar) ter letnico, se poslovijo in gredo naprej. 
Veseli so toplih sprejemov ljudi, tudi tistih, ki jih s pesmijo zbudijo 
sredi noči. Mnogi jih čakajo, povabijo v hišo, postrežejo s hrano in 
pijačo. 
Zadovoljni so, ko se jih razveselijo otroci, ki jih zvedavo opazujejo, 
povprašajo, če bodo prišli tudi naslednje leto in v slovo pomahajo. 
To pa je bistvo koledovanja: starejše spomniti na stari običaj, 
otroke pa učiti in želeti, da bi nekoč nadaljevali prav oni. 

čudovito zvenele ob jaslicah in lepo okrašeni cerkvi.
Za vodenje koncerta je poskrbela gospa Lidija Ličen, popestrili 
pa sta ga mladi glasbenici Damjana Žampa, ki je ob kitari zapela 
božično pesem O, sveta noč, in Anja Fladung, ki je na orgle zaigrala 
Bachov Preludium et fuga.

Nastopajoče so poslušalci nagradili z bučnim aplavzom, 
zadovoljen je bil tudi gospod župnik Jožef Škofič, ki jih  je po  
koncertu povabil  v prostore župnišča.

Pevci Destrniškega okteta in gospa Marija Stöger vztrajajo s 
pesmijo že 16. leto. Pesem jih  osebno bogati in druži. Vedno 
več nastopajo doma, v bližnji in daljni okolici. Domačini bi lahko 
bili nanje ponosni, kajti veličina kraja se meri tudi po ljudeh, ki 
ustvarjajo na pevskem področju  ter na nastopih promovirajo naš 
Destrnik.

Advent in božič mnogim pomenita le naglico in stres. Destrniški 
oktet je predstavil božično zgodbo v pesmi, z željo, da se umirimo, 
poglobimo srečanja med seboj in z bogom. Vsi, ki smo jim 
prisluhnili, vemo, da jim je uspelo. Kr
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V soboto, 5. januarja 2013, se je približno 250 pohodnikov 
udeležilo trinajstega tradicionalnega pohoda po poteh Ivana 
Potrča in Matije Murka. Pohod, ki ga organizira Društvo Zreli vedež, 
v katerem se srečujejo upokojene učiteljice iz Ptuja in okolice,  
predstavlja lepo priložnost združiti zdrav življenjski slog z dobro 
družbo, obenem pa krepi zavest o pomenu kulturne dediščine. 
Povod za organizacijo in izvedbo pohoda, pri katerih sodeluje tudi 
Planinsko društvo Ptuj, je bila želja prispevati h kakovostnejšemu 
kulturnemu utripu v okolici. 
Pohod se prične na Ptuju, od koder pelje pot do domačije Ivana 
Potrča na Štukih,  nadaljuje in konča pa se na Drstelji, pri hiši 
družine Žumer, kjer je nekoč stala domačija, v kateri je živel 
Matija Murko. Ob zaključku tradicionalnega pohoda  je tudi letos 
omenjena družina poskrbela, da so se  pohodniki lahko okrepčali 
z domačo kapljico, obenem pa so si lahko ogledali spominsko 
ploščo v spomin utemeljitelju etnološke vede na Slovenskem. 
Zbrane je v imenu Občine Destrnik in župana Vladimirja Vindiša 
nagovorila podžupanja Simona Lacko, ki je med drugim izrazila 
občudovanje članicam društva, katerega idejna vodja je ga. 
Viktorija Dabič, ter pozdravila njihov trud in željo po širitvi in 
prenašanju kulturne dediščine na mlajše rodove. Omenimo še, 
da je bil letošnji dogodek še posebej pomemben, saj v tem letu 
obeležujemo 100-letnico rojstva Ivana Potrča.

Tadej Urbanija

13. tradicionalni pohod po 
poteh Ivana Potrča in Matije 

Murka

Petra Arnuš Anžel

Občni zbor Občinskega 
odbora SLS Destrnik  2012

Na kmetiji Lovrec je 9. decembra 2012 potekala letna konferenca 
OO SLS Destrnik, ki so se je udeležili občani in občanke, člani ter 
simpatizerji. Pozdrav prisotnim je izrekel predsednik Franc Pukšič. 
Nato so izvolili delovno predsedstvo, ki so ga sestavljali Nada 
Zupanič, Suzana Lara Krause in Ivan Hauptman. Sledila so poročila 
za leto 2011. Predsednik OO SLS Destrnik Franc Pukšič je veliko 
povedal o delu v preteklem letu. Podrobneje je predstavil tudi 
dogajanje na lokalni in državni ravni. Poročilo Nove Generacije pri 
OO SLS Destrnik je podala predsednica Petra Arnuš Anžel, ki se je 
udeležila srečanja s predsednikom stranke Radovanom Žerjavom 
in bila prisotna na rednih ter izrednih sejah izvršilnega odbora SLS 
Destrnik. Želi, da bi se število njihovih članov povečalo, da bi lahko 
še uspešneje delovali. Poročilo Ženske zveze pri OO SLS Destrnik 
je podala predsednica Nada Zupanič. Udeleževala se je sestankov 
OO SLS Destrnik in prinesla nove ideje, spremljala je tudi dogodke 
na področju slovenske ženske zveze. Upa, da bodo v prihodnje 
delali enako in še več, tudi ona pa si želi, da bi pridobili še več 
članov. Sledilo je poročilo Ivana Slukana, predsednika Nadzornega 
odbora OO SLS Destrnik, o finančnem nadzoru, ki je ugotovil, da 
je bilo vodenje financ izvedeno v skladu s pravili. Poročilo tajnika 
Roberta Simoniča je natančno predstavilo delo v  letu 2011: v 
IO OO SLS Destrnik so imeli 10 rednih in 7 izrednih sej. Člani so 
se udeležili tudi statutarnega kongresa na Bledu, sodelovali v 
pripravah na državnozborske volitve in v čistilni akciji, ki je potekala 
po občini. Prav tako so ustanovili kmečko zvezo, njen predsednik 
je postal Ivan Zupanič. Razširili so tudi mesti podpredsednika OO 
SLS Destrnik, to sta postala Ivan Zupanič in Nada Zupanič. Glede 
članarine so se soglasno domenili, da znaša letna za izvršilni odbor 
20, za ostale člane 5 evrov, socialno šibki pa so oproščeni plačila. 
Spregovorili so tudi svetniki Marjan Irgl, Branko Zelenko in Irena 
Bauman, ki so vse prisotne obvestili o dogajanju na lokalni ravni. 
Po uradnem delu so se prisotni okrepčali z domačimi dobrotami 
in nazdravili, v prijetnem pogovoru pa so se napolnili z energijo za 
nove podvige. 
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Vabljeni 

na koncert Mešanega pevskega zbora Sv. Martin,

ki bo v petek, 1. februarja 2013, ob 19.00 v Volkmerjevem domu 

kulture v Destrniku.

Vstopnine ni!

Dirigent Primož Kramberger

Na 17. redni seji OS Občine Destrnik (13. decembra 2012) me 
je svetnik Branko Horvat javno obtožil, da sem občinski proračun  
oškodoval za 61.711 evrov, ker sem po njegovem mnenju v času 
začasnega opravljanja funkcije župana (od 22. 12. 2011 do 16. 4. 
2012) izvedel plačilo zemljišč za obrtno-poslovno cono Janežovci, 
čeprav bi naj bila parcela (št. 250/0, k. o. Janežovski Vrh), po trditvi 
svetnika Horvata, obremenjena s hipoteko v višini 1.046.584 
evrov.  Vse to naj bi bilo razvidno iz dokumentov, ki pa jih svetnik 
Horvat ni predložil ali natančneje označil, to pa zato, ker takšni 
dokumenti ne obstajajo. Obtožbe o oškodovanju občinskega 
proračuna in plačilu obremenjenih parcel so namreč popolnoma 
neutemeljene. Pri navedbah Horvata pa gre za očitno neresnične 
in zlonamerne navedbe z namenom omadeževanja mojega imena 
in politične diskreditacije. 
Pogodbo za nakup omenjenega zemljišča je sklenil bivši župan 
Franc Pukšič 5. 11. 2010. Sam pri dogovorih in sklenitvi pogodbe 
nisem sodeloval. Bivši direktor Miran Čeh je pred podpisom 
pogodbe preveril vse parcele in so bile takrat brez bremen, torej 
brez hipotek. Zaradi varovanja koristi občine je bilo v pogodbi 
določeno, da se plačilo izvede šele po sprejemu OPN. Ta je bil 
sprejet  decembra 2011 in velja od 1. 1. 2012. Ker so bili izpolnjeni 
vsi pogoji za realizacijo pogodbe, so se pričele aktivnosti za 
dokončno izvedbo pogodbe. Tako je bila 21. 3. 2012 pri notarju 
Šömnu pripravljena dokumentacija za vpis v zemljiško knjigo. 
Ponovno je bilo ugotovljeno, da so vse parcele brez bremen. 
Glede na to, da so v skladu s pogodbo izpolnjeni vsi pogoji, je 
bivši direktor Miran Čeh 22. 3. 2012 v skladu z mojim pooblastilom 
izvedel nakazilo kupnine. 16. 4. 2012 sem s primopredajo 
upravljanje občine predal županu Vladimiru Vindišu.
Na redni seji odbora za plan in finance, katerega predsednik 
sem, je  6. 12. 2012 župan Vladimir Vindiš omenil, da je ena 
izmed kupljenih parcel obremenjena s hipoteko v vrednosti več 
kot milijon evrov, brez kakršnih koli informacij o tem, kdaj in na 
podlagi česa bi naj hipoteke nastale. Glede na moje presenečenje 
in šok ob navedenem, je lastnica parcel Jožica Zelenko Flajšman 
(ki je tudi moja sestra) takoj pričela raziskovati resničnost 
navedene informacije, saj ni bilo nobenega razloga, da bi bila 
katera koli parcela obremenjena s hipoteko.  Takoj naslednji 
dan je od notarja Šömna na Ptuju dobila pojasnilo, da je bila na 
parcelo št. 250/0 17. 4. 2012 vpisana plomba, iz katere je razvidno, 
da se zahteva vpis hipoteke na to zemljišče. Prav tako ji je bilo 
pojasnjeno, da gre najverjetneje za napako. Napotena je bila na 
sodišče, ki je zaznamek hipoteke na to parcelo vneslo. 11. 12. 2012 
je lastnica parcele o svojih ugotovitvah obvestila tudi pravnico 
Občine Destrnik Nino Lozinšek. 12. 12. je lastnica od uslužbenke 
Okrajnega sodišča na Ptuju pridobila podatek, da dejansko gre 
za napako in da bo potrebno uvesti postopek za njeno odpravo. 
Tudi predsednik sodišča g. Janžekovič je pojasnil, da je prišlo 
do napake že na ljubljanskem sodišču. Podrobnejši vpogled v 
dokumentacijo, dosegljivo preko elektronske zemljiške knjige 

(predlog za vpis hipoteke, zemljiškoknjižni izpiski), jasno pokaže, 

da je šlo za napako, ki jo je storilo ljubljansko sodišče, ki je odločalo 

v izvršilni zadevi in je pomotoma vpisalo hipoteko na parcelo št. 

250/0, dejansko pa bi jo moralo vpisati na št. 25/0. Iz predloga 

za vpis hipoteke je namreč razvidno, da so vse parcele, na katere 

se predlaga vpis hipoteke, last ene osebe, le parcela št. 250/0 je 

last Jožice Zelenko Flajšman. Vpogled v zemljiškoknjižni izpisek 

za parcelo št. 25/0 pa pokaže, da je lastnik te parcele tudi lastnik 

vseh preostalih parcel, na katere je bila predlagana hipoteka, kar 

potrjuje, da je šlo pri hipoteki za napako sodišča. 

Seja OS Destrnik, na kateri me je svetnik Horvat obtožil, je bila 13. 

12. 2012, ko je bila Jožica Zelenko Flajšman občino že obvestila 

o tem, da gre za napako. Dejansko je bila direktorica Darinka 

Ratajc o tem obveščena že 6. 12. 2012, ko jo je notar Šömen 

obvestil o hipoteki. Najmanj nenavadno je, da prisotni župan in 

direktorica na seji nista povedala ničesar o tem, da gre za napako, 

ampak so mirno poslušali, kako me je blatil svetnik Horvat, ki je 

podatke dobil od župana ali koga drugega na občini, ko so že bili 

seznanjeni, da gre za napako. Kljub temu da je bilo že jasno, da 

ne gre za nobeno moje sporno dejanje, je navedeno hipoteko 

izpostavil kot oškodovanje občine oz. je šel celo korak dlje s tem, 

da me je obtožil, da sem oškodoval občino, pri tem pa se skliceval 

na dokumentacijo, ki dejansko izkazuje nekaj popolnoma 

drugega. Glede na to, da župan, kljub informacijam o napaki, ni 

zanikal navedb Horvata, ampak je ravno župan podal napačen 

podatek, da naj bi bilo plačilo izvršeno v aprilu, menim, da je prav 

on vir napačnih informacij. 

Dejstvo je, da je svetnik Horvat zlorabil položaj, v katerem smo 

se znašli Občina Destrnik, Jožica Zelenko Flajšman in jaz, za 

mojo politično diskreditacijo. Pri tem se je celo skliceval na 

dokumentacijo, ki naj bi to dokazovala, in pozival župana, da 

zoper mene ukrepa. Iz dokumentacije, na katero se svetnik Horvat 

sklicuje, izhaja, poleg tega da je bila hipoteka vpisana pomotoma, 

predvsem dejstvo, da je bila hipoteka vpisana šele 17. 4. 2012, 

torej 3 tedne po izvedbi plačila (22. 3. 2012).  Sicer je možno, da 

svetnik Horvat ne razume dokumentacije, na katero se sklicuje, 

bolj verjetno pa je, da je šlo za nameren napad na mojo čast in 

dobro ime, da bi me politično diskreditirali.

Svetnik Branko Zelenko
Odgovor na neresnično javno obtožbo svetnika Branka Horvata na 17. redni seji 

OS Občine Destrnik
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Zlato srce je nehalo biti,
smejoče oči so se zaprle,
praznina je ostala.
Srce je polno gorja,
a vsako življenje se enkrat konča.
Zdaj tam si nekje in čakaš na nas,
da se srečamo spet,
ko pride naš čas.

SPOMIN
3. januarja 2013 je minilo 10 let, odkar nas je zapustil dragi 
mož, oče, tast in dedi 

Milan Dominko 
s Strmca 11

Hvala vsem, ki se ga spomnite, podarite svečko ali cvet.

Tvoji najdražji

Nikoli več te sonce ne zbudi,
sedaj te nič več ne boli,
kjer koli si, naj te čuvajo angeli, 
kjer koli si, na tebe mislimo mi.

SPOMIN
Boleč je spomin na 1. januar, ko si nas pred petimi leti za vedno 
zapustil naš dragi mož, oče in dedek

Marjan Horvat
iz Destrnika 57

Hvala vsem, ki postojite ob njegovem grobu, mu prižigate 
svečke in ga ohranjate v lepem spominu. 

Tvoji najdražji

Katedra za družinsko medicino Medicinske fakultete v Ljubljani 
že več let izvaja projekt SPOROČILO V STEKLENICI, katerega 
namen je zmanjševanje škode zaradi pitja alkohola.

Obiščite spletno stran projekta: www.NALIJEM.SI, kjer lahko 
pridobite precej informacij, hkrati pa lahko izpolnite anonimni 
vprašalnik za samooceno pitja, ki vam omogoča, da samo v 5 
minutah sami ocenite svoje pitje alkohola. Na koncu dobite 
povratno sporočilo. 

Obiščite spletno stran www.nalijem.si in izpolnite anonimni 
vprašalnik.

Hvala.

Alkohol je eden od najpomembnejših dejavnikov, ki neugodno 
vplivajo na zdravje posameznika, družine in življenje v skupnosti. 
Stanje v Sloveniji je izredno zaskrbljujoče, saj je poraba alkohola 
pri nas med najvišjimi v Evropi: 16–18 litrov čistega alkohola/
leto/prebivalca, starega več kot 15 let, kar je 160 litrov vina na 
prebivalca na leto. Več kot polovica odraslih moških in več kot 
tretjina odraslih žensk pije tvegano ali škodljivo, alkoholikov pa 
je več kot 150.000. Pitje alkohola je v Sloveniji razširjeno že med 
otroki in mladino. Alkohol ima pomemben vpliv na družinsko 
življenje, pomembno vpliva na življenje otrok, saj so pivske 
navade staršev zelo pomembne za njihov odnos do alkohola 
kasneje v življenju.

Žal so med mnogimi ljudmi in tudi med nekaterimi strokovnjaki 
še vedno razširjena prepričanja in navade, ki niso v skladu s 
sodobnimi spoznanji, ki pravijo, da alkohol za zdravje človeka 
ni potreben. Če pa človek pije alkoholne pijače, naj bi upošteval 
meje manj tveganega pitja.

Meja manj tveganega pitja alkohola določa količino alkohola, ki 

je še nekako sprejemljiva (to ne pomeni priporočljiva!) in verjetno 
tudi v daljšem obdobju ne bo povzročila resnih težav pri zdravih 
odraslih ljudeh. Meje so zaradi bioloških razlik v zgradbi telesa 
različne za moške in ženske. 

Količino alkohola izražamo v standardnih mericah ali enotah, 
lahko pa v različnih količinah posameznih pijač. 
1 merica ali enota alkohola vsebuje 10 gramov čistega alkohola, 
kar je:
en deciliter vina = eno šilce (0,3 dl) žgane pijače = pol steklenice 
piva (2,5 dl) = 2,5 dl mošta.

Kakšne so meje manj tveganega pitja? 

MOŠKI: 
– do 14 meric alkohola v enem tednu (to je npr. do 2 dl vina ali ena 
steklenica piva na dan)
– ob posebni priložnosti ne več kot 5 meric v enem dnevu (npr. na 
novoletni zabavi do pol litra vina), upoštevajoč, da v enem tednu 
ni presežena meja 14 meric

ŽENSKE (in vsi ljudje, starejši od 65 let):
– do 7 meric alkohola v enem tednu (to je npr. do 1 dl vina ali pol 
steklenice piva na dan)
– ob posebni priložnosti ne več kot 3 merice v enem dnevu (npr. 
na novoletni zabavi do 3 dl vina), upoštevajoč, da v enem tednu 
ni presežena meja 7 meric
Ob tem v vsakem primeru moškim in ženskam priporočamo en ali 
dva dneva v tednu povsem brez alkohola.

Za več informacij in za anonimno samooceno pitja obiščite www.
nalijem.si.

Prim. prof. dr. Marko Kolšek,
Katedra za družinsko medicino MF v Ljubljani

O alkoholu
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OBVESTILO ŠTUDENTOM, 
KI SO ZAKLJUČILI ŠTUDIJ, 
IN MATURANTOM, KI SO 

SI PRIDOBILI NAZIV ZLATI 
MATURANT 

Obveščamo študente, ki so zaključili študij, in zlate 
maturante, da lahko na podlagi Pravilnika o dodelitvi 
denarne nagrade Občine Destrnik študentom, ki so zaključili 
dodiplomski ali podiplomski študij, in zlatim maturantom 
(Uradni vestnik Občine Destrnik,  4/2010) podajo vlogo za 
dodelitev denarne nagrade.
Pravico do denarne nagrade uveljavljajo upravičenci na 
podlagi pisne vloge, ki jo prejmejo pri občinski upravi Občine 
Destrnik ali na spletni strani Občine Destrnik (www.destrnik.
si).
Izpolnjeno vlogo skupaj s prilogami pošljite po pošti na naslov 
Občina Destrnik,  Vintarovci 50, 2253 Destrnik ali jo oddajte v 
sprejemni pisarni občine. Vlogo morate oddati najkasneje v 
šestih mesecih od datuma diplomiranja oziroma pridobitve 
naziva zlati maturant. Po preteku tega roka se vloga zavrže 
kot prepozna.

Informacije dobite na Občini Destrnik, tel. št. 02 761 92 50.

Občinska uprava Občine Destrnik

OBVESTILO STARŠEM 
NOVOROJENIH OTROK IZ 

OBČINE DESTRNIK 

Obveščamo starše, da Občina Destrnik v občinskem 
proračunu zagotavlja sredstva za denarno pomoč ob rojstvu 
otroka. Občinski svet je sprejel Pravilnik o dodelitvi enkratne 
denarne pomoči staršem ob rojstvu otroka v občini Destrnik 
(Uradni vestnik Občine Destrnik, št. 10/2012), ki v 8. členu 
določa, da znaša višina pomoči za novorojenca 100,00 EUR 
neto. 

Do enkratne denarne pomoči ob rojstvu otroka so upravičeni 
starši, ki imajo skupaj z otrokom stalno bivališče v občini 
Destrnik. Na spletni strani občine (www.destrnik.si) je dodana 
Vloga za uveljavitev pravice do denarne pomoči staršem ob 
rojstvu otroka.

Vlogo izpolnite in pošljete (skupaj s prilogami) po pošti na 
naslov: OBČINA DESTRNIK, Vintarovci 50, 2253 DESTRNIK ali 
jo oddate v sprejemni pisarni občine. Vlogo morate oddati 
najkasneje v roku enega leta od otrokovega rojstva. Po 
preteku tega roka se vloga zavrže kot prepozna.

Informacije dobite na Občini Destrnik, tel. št. 02 761 92 50.

Občinska uprava Občine Destrnik

Društvo upokojencev Sv. Urban  Destrnik

O B V E S T I L O

Obveščamo člane društva, da vas bodo po prvem februarju 

obiskali naši poverjeniki zaradi plačila članarine.

Društvena članarina za leto 2013 je po sklepu upravnega 

odbora 10  evrov.

Članarina vzajemne samopomoči za leto 2013 je po sklepu 

upravnega odbora DU Slovenije 10  evrov.

Prosimo, pripravite izkaznice.

Vabimo vse upokojence, ki še niste člani našega društva, da se 

nam pridružite in se včlanite.

Več nas bo, laže se bomo borili za naše zaslužene pokojnine, 

ki smo si jih zaslužili s trdim delom.

Lep pozdrav.

Upravni odbor DU Destrnik

15.  decembra 2012 je v telovadnici Osnovne šole Destrnik-
Trnovska vas potekal že 3. zimski futsal turnir, ki postaja 
tradicionalen v programu Športnega društva Destrnik. Turnirja 
se je udeležilo 20 ekip, kar je preseglo tudi naša pričakovanja 
oz. potrdilo odlično delo organizatorjev. Fantje so se pripeljali 
z daljnih Jesenic, iz Kranja, Radgone ..., kar si štejemo v čast, saj 
nismo vedeli, da glas o našem dobrem delu seže tako daleč. Veliko 
število igralcev (približno 120) je dalo možnost videti tudi igralce 
iz 1., 2.  in 3. slovenske lige velikega in malega nogometa. Zaradi 
velikega števila ekip in tega, da igralci odigrajo čim večje število 
tekem, smo ekipe razdelili v 6 skupin s po tremi ekipami in eno z 
dvema. Iz vsake skupine sta napredovali 2 ekipi.
   V polfinale so prišle ekipe ŠD Destrnik Virtuozi 2, Nataša bar, NK 
Drava in Feliks d. o. o. V  prvem polfinalnem paru sta se pomerili 
ekipi Nataša bar in Virtuozi 2,  z rezultatom  4 : 0 je zmagala ekipa 
domačega ŠD. V drugem polfinalnem paru so se pomerili ekipi 
Feliks d. o. o. in NK Drava,  rezultat je bil 4 : 0. 
  Sledila je igra za tretje mesto med ekipama  Nataša bar in NK 
Drava , z zmago 6 : 0 je NK Drava osvojila zasluženo tretje mesto. 
Čestitamo fantom NK Drava, saj so bili najmlajši udeleženci na 
turnirju. 
 Za prvo mesto sta se pomerili  ekipi  ŠD Destrnik Virtuozi 2 in 
Feliks d. o. o.  Po rednem delu tekme je bil rezultat 2 : 2, sledilo 
je izvajanje šestmetrovk (penalov), pri čemer so bili bolj zbrani in 
natančni Virtuozi, ki so že tretjič zapored osvojili prvo mesto.
  Turnir si je ogledalo lepo število gledalcev, ki so bili navdušeni 
nad vrhunskimi predstavami ekip, prav tako pa nad potezami 
nekaterih igralcev. Zahvalili bi se vsem, ki so kakor koli pomagali 
pri organizaciji in s tem pripomogli, da je bil turnir na visoki ravni. 
Vidimo se naslednje leto na istem kraju ob istem času.

Christian Bedrač,  Damjan Žerjav

Nogometni turnir Destrnik 
2012
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Člani Turističnega društva Destrnik so aktivni vse leto. V januarju 
se pripravljajo na letos že sedmi bal, ki ga bodo izvedli 2. februarja. 
Vsako leto ga organizira druga vas in poišče dogodke s področja 
dela, zabave in druženja, kar je nekoč ljudem veliko pomenilo.
 Veliko pa je bilo nekoč tudi lanenih polj in celoten postopek, kako 
se pride od lanu do platna, bodo obudili v letu 2013. Naučili se 
bodo treti lanena stebla in  iz vlaken presti volno, iz katere bodo 
s pomočjo statev tkali blago. Na zadnjem srečanju pred novim 
letom so kot dan za izobraževanje določili četrtek. 
Začeli so s predenjem volne na kolovrat. Na prvo srečanje je 
prišlo 11 članic, ki so s seboj prinesle kar 6 delujočih kolovratov. 
Njihova zgodovina je že dolga, saj so ženske povedale, da 
so kolovrate uporabljale že njihove babice. Kolovrati so delo 
različnih rokodelcev, vendar pa vsi podobno delujejo. Z nogo je 
potrebno poganjati poseben pedal, ki je vezan na kolo, le-to pa je 
spojeno z vretenom, ki vrti vlakna in prede nit. Ta se navija okoli 
motka, nataknjenega na vreteno. Ko je motek poln lanenih niti, 
se nit napne na posebno pripravo, ki ji pravimo motalo. Prav vse 
udeleženke so po dobrih dveh urah vaje in ob pomoči žensk, ki to 
že obvladajo, znale gnati kolovrat in že narediti kar nekaj metrov 
niti. Potrebna bo vaja, da bodo nitke enakomerno debele. 
Turistično društvo Destrnik vabi ženske in moške, da se nam 
pridružite, da se naučite treti lan na trlicah, presti na kolovrat 
in tkati s pomočjo statev. Nabavili bodo še nekaj kolovratov in 
možnost učenja dajejo prav vsem. Pridite v četrtek ob 18. uri v 
prostore turističnega doma, kolovrat ni pogoj za udeležbo.

Nada Zupanič   
Turistično društvo Destrnik

Od lanu do platna
Moja  republika                                            

V moji republiki bi vladali otroci,
a ne tisti tamajhni  »froci«.

Jedli bi bonbone
iz avtomatov na žetone.

Odrasli bi bili zaposleni v tovarni
in ne v kavarni,

temveč v tistih z igračami
in bi bili tudi plačani.

Republika bi se imenovala Protidolgčasavija,
kajti tu ni veliko časa, le še dolgčasa.

Žan Potrč, 6. a

Kulturni dan
V četrtek, 29. novembra 2012, smo se učenci 6. a, 6. t in 7. a polni 
pričakovanj odpravili proti Mariboru, kjer smo imeli kulturni dan. 
Razdelili smo se v dve skupini, prva si je ogledala znamenitosti, 
druga pa  Pokrajinski muzej Maribor, kjer nam je gospod predstavil 
zgodovino Maribora in razvoj človeka. Nato smo se  zamenjali in 
si ogledali znamenitosti Maribora, reševali smo delovne liste in se 
pri tem zelo zabavali. Ker pa nas je v trebuhu že pošteno zvijalo, 
smo z veseljem pojedli malico. Sledila je predstava Netopir, ki smo 
si jo ogledali v Slovenskem narodnem gledališču Maribor. Opereta 
je bila zabavna, smešna in razburljiva. Po predstavi pa smo se 
odpravili proti Destrniku polni novih  izkušenj in lepih spominov.

Nika Matjašič, 7. a

Prvi poljub

Bil je lep poletni dan,
ko je odšla neznano kam.

Ko sva poslovila se,
mi je bilo hudo.

Zaljubljen bil sem vanjo
od ušes do kolen.
Morje  je valovilo
in me poškropilo.
Bil sem moker ves
od solz in morja.

Nekega večera sem šel na trg,
ko je bil že mrak.

Zagledal sem njen lepi obraz,
a vse skupaj bil je le poraz.

Drugi večer sem se sprehajal
in jo zagledal na plaži.

Ko me je opazila,
je takoj sklenila:

Pojdem in ga poljubim.

Zardel sem kot rak
in vrnil ji poljub.

To je bil moj prvi poljub,
bil je poln mojih in njenih obljub.

Anja Kumer Polanec,   6. a
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Ekološki otoki so namensko označeni prostori, na katerih stojijo 
smetnjaki za ločeno zbiranje odpadkov. Namenjeni so zbiranju 
odpadkov, ki jih lahko recikliramo, to je raznovrstna embalaža: 
plastične steklenice, steklo, pločevinke, papir. Zbrane odpadke 
odpeljejo v center za ločeno zbiranje odpadkov, kjer jih še enkrat 
pregledajo in sortirajo.  
Tudi na področju občine Destrnik so ob urejanju ekoloških otokov 
tako razmišljali. Želeli so ohraniti naravo, vendar pa se nekateri 
vedejo do nje popolnoma brez odgovornosti. Tako se vedejo tudi 
do ekološkega otoka pred podjetjem Gradnje Destrnik, ki ga lahko 
poimenujemo kar smetišče. Tu najdemo v zabojnikih, še bolj pa 
okrog njih, avtomobilske gume, kose pohištva, štedilnike, oblačila, 
svinjske kože in tudi druge biološke odpadke.
 Tod mimo se vozi mnogo ljudi in prelepemu Destrniku otok ni v 

Nada Zupanič

Ekološki otoki in osveščenost ljudi

ponos, ampak je prava sramota. Posamezniki bi se morali zamisliti 
in upoštevati, kateri predmet kam sodi. Skoraj pri vsaki hiši je 
zabojnik za smeti in ob pogovorih se ljudje pritožujejo, da je 
njihov zabojnik, ki ga praznijo vsakih 14 dni, prazen. Morda je laže 
kar cel kuhinjski koš stresti pred zabojnike na ekološkem otoku, 
kot pa te odpadke ločeno zbirati že doma. Kose pohištva bi naj 
posamezniki odpeljali na Čisto mesto Ptuj, biološke odpadke pa 
v zabojnik, ki jim je namenjen, pa za to ni potrebno nič plačati. 
Če bi se tega zavedali vsi, bi destrniška občina, kamor sodijo tudi 
zabojniki na Drstelji, postala čista in gostoljubna.
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Zakaj hodimo v šolo?

Zakaj hodimo v šolo,
se sprašuje Jana,
ki jo kličejo Nana.

Morda zato,
da nisem zabita kot štor, 

mogoče bo to to.

Mogoče pa zato, 
da se naučimo

lepih manir
in ne jemo 

samo sladkarij.
Verjetno tudi zato,
da zaradi neolike 

ne nosimo sračjega
gnezda ali račjega.

Morda pa tudi zato,
da postanemo knjižni molj

in imamo radi
knjige vedno bolj.

Na to odgovora ni,
se mi pa zdi,
da mi v šoli

Janezek pamet soli.

Teja Žugman, 6. a



16

PRODAJAMO

KAKOVOSTNO VINO

Ivan Hauptman

tel. 041 48 48 14

Turistično društvo Destrnik, 
vaščani Drstelje in Koranti 

Destrnika VABIMO na »7. BAL« 
in 3. Korantov skok

ki bosta 
v soboto, 2. februarja 2013, 

ob 18.00 
v dvorani gasilskega doma Destrnik  

ter
ob 24.00 

pred gasilskim domom Destrnik.

Prikazali vam bomo stari kmečki običaj 
druženja in zabave v dolgem zimskem večeru.

Nadeli si bomo stara oblačila in vam prikazali, 
kako so nekoč združili delo in zabavo. 

Postregli vam bomo hrano in pijačo ter 
poskrbeli za zabavo.

Veseli bomo, če si boste stara oblačila oblekli 
tudi vi, s seboj prinesli kaj malega za pod zob 
ali za žejo (kakor so to naredili nekoč) ter prišli 

in se družili z nami.
Pozdravili bomo tudi korante ob njihovem 

skoku v fašenk in se skupaj poveselili.

Vabljeni.


